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Protokół nr 40/2013 
posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego  

Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w dniu 22 października 2013 r.  
w godz. 1530 – 1615 w sali nr 26 Urzędu Miejskiego w Suwałkach  

przy ul. Mickiewicza 1. 
 
 

Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji: 

1/ Tadeusz Zamaro   - przewodniczący Komisji, 
2/ Krzysztof Ołowniuk   - wiceprzewodniczący Komisji, 
3/ Adam Kacprzyk, 
4/ Włodzimierz Marczewski,  
5/ Leszek Perkowski, 
6/ Stanisław Sieczkowski. 
 

Nieobecni: 
1/ Agnieszka Rzatkowska,  
2/ Mariola Szczypiń. 

 
W posiedzeniu udział wzięli: 

1/ Łukasz Kurzyna    - Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk, 
2/ Małgorzata Włoskowska   - naczelnik Wydz. AGP, 
3/ Radosław Wysocki   - naczelnik Wydz. GR. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Posiedzeniu przewodniczył Tadeusz Zamaro, który powitał zebranych i nadmienił,  
Ŝe porządek posiedzenia wraz z materiałami został członkom komisji przesłany. 

Radni nie wnieśli uwag, wobec czego został przyjęty następujący porządek 
posiedzenia:  

1. Przyjęcie protokołu nr 39/2013 posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju 
Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w dniu 17 września 2013 r.  

2. Zaopiniowanie wniosku o przyjęcie do planu sprzedaŜy działki będącej własnością 
Miasta Suwałk oraz zaopiniowania ustanowienia odpłatnej słuŜebności przesyłu na 
rzecz PGE Dystrybucji S A. na działkach stanowiących własność Miasta Suwałk.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na przyjęcie 
nieruchomości od osoby fizycznej.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu w kwartale między 
ulicami Lotniczą, Powstańców Wielkopolskich, Mariana Buczka i byłą bocznicą 
kolejową w Suwałkach. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego rejonu osiedla Powstańców Wielkopolskich i Hańcza części 
północnej w Suwałkach. 

6. Wolne wnioski.  
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Ad pkt. 1. 
Przyjęcie protokołu nr 39/2013 posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 
Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w dniu 17 września 2013 r.  
 
Tadeusz Zamaro poinformował, Ŝe protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji Strategii  
i Rozwoju Gospodarczego został sporządzony i zapytał radnych o ewentualne uwagi  
i wnioski. Zebrani nie zgłosili zastrzeŜeń, wobec czego stwierdził, Ŝe protokół został przyjęty 
przez Komisję. Poinformował równieŜ, Ŝe protokół z posiedzenia Komisji jest do wglądu  
w Biurze Rady Miejskiej.  
 
 
Ad pkt. 2 
Zaopiniowanie wniosku o przyjęcie do planu sprzedaŜy działki będącej własnością 
Miasta Suwałk oraz zaopiniowania ustanowienia odpłatnej słuŜebności przesyłu  
na rzecz PGE Dystrybucji S A. na działkach stanowiących własność Miasta Suwałk.  
Wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
 Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie nad wnioskiem o przyjęcie do planu sprzedaŜy działki będącej własnością 
Miasta Suwałk: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek o przyjęcie do planu sprzedaŜy działki 

będącej własnością Miasta Suwałk  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Głosowanie nad wnioskiem o ustanowienie odpłatnej słuŜebności przesyłu  
na rzecz PGE Dystrybucji S A. na działkach stanowiących własność Miasta Suwałk: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek o ustanowienie odpłatnej słuŜebności 

przesyłu na rzecz PGE Dystrybucji S A. na działkach stanowiących własność Miasta Suwałk 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 3 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na przyjęcie 
nieruchomości od osoby fizycznej. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Łukasz Kurzyna zreferował przedłoŜony projekt uchwały. 
 
Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody  
na przyjęcie nieruchomości od osoby fizycznej. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 4 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego terenu w kwartale między ulicami Lotniczą, 
Powstańców Wielkopolskich, Mariana Buczka i byłą bocznicą kolejową w Suwałkach. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Adam Kacprzyk zapytał, czy w opracowywanym miejscowym planie zagospodarowania 
przestrzennego nie zostanie naruszona własność prywatna mieszkańców, podczas realizacji 
przyszłych planowanych inwestycji na tym terenie. 
 
Małgorzata Włoskowska odpowiedziała, Ŝe nikt nie moŜe dać takiej gwarancji  
przed opracowaniem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. KaŜdy 
mieszkaniec zostanie poinformowany o opracowanym i wyłoŜonym do wglądu planie  
do którego będzie moŜliwość składnia wniosków. 
 
Łukasz Kurzyna zreferował przedłoŜony projekt uchwały. Podkreślił, Ŝe jeszcze nie złoŜono 
deklaracji jak będzie wyglądał plan zagospodarowania przestrzennego na tym terenie. Projekt 
uchwały został przedłoŜony w celu usunięcia niedoskonałości planu, które zasygnalizowali 
mieszkańcy. W związku z tym będą dołoŜone wszelkie starania, aby znaleźć rozwiązanie 
planistyczne, które nie będzie ingerowało we własność prywatną właścicieli. 
 
Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia  
do opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu w kwartale 
między ulicami Lotniczą, Powstańców Wielkopolskich, Mariana Buczka i byłą bocznicą 
kolejową w Suwałkach. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 5 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego rejonu osiedla Powstańców Wielkopolskich i Hańcza części północnej  
w Suwałkach. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Łukasz Kurzyna i Małgorzata Włoskowska zreferowali przedłoŜony projekt uchwały. 
 
Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego rejonu osiedla Powstańców Wielkopolskich i Hańcza 
części północnej w Suwałkach. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 6 
Wolne wnioski. 
 
Tadeusz Zamaro poinformował, iŜ na prośbę Prezydenta Miasta Suwałk rozpatrzenie 
wniosku o zatwierdzenie Taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
odprowadzania ścieków zawarty w planie pracy na miesiąc październik zostanie rozpatrzony 
podczas listopadowego posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego. 
 
Adam Kacprzyk  zapytał, czy jest moŜliwość wprowadzenia ograniczeń dla samochodów 
cięŜarowych przewoŜących Ŝwir, m.in. na ulicy Płaskiego i Podhorskiego. PoniewaŜ 
niejednokrotnie są one przyczyną korków tworzących się na wymienionych ulicach.  
  
Łukasz Kurzyna poinformował, Ŝe na terenie miasta funkcjonuje strefa ograniczonego 
tonaŜu, która powoduje ograniczenie ruchu samochodów na niektórych ulicach. Zarząd Dróg  
i Zieleni w Suwałkach wydaje zezwolenia na okazyjne wjazdy w te strefy. Ulica Płaskiego  
i Podhorskiego są ulicami na których ruch samochodów cięŜarowych jest dopuszczony 
poniewaŜ są przystosowane konstrukcyjnie. Nadmienił równieŜ Ŝe wspomniane ulice  
są zakwalifikowane jako drogi krajowe, w związku z tym miasto nie moŜe wprowadzić takich 
ograniczeń. 
  
Włodzimierz Marczewski zapytał o obniŜkę opłaty za wywóz odpadów komunalnych. 
 
Łukasz Kurzyna poinformował, Ŝe obniŜki opłat za wywóz odpadów komunalnych zostaną 
zaproponowane mieszkańcom najprawdopodobniej na styczniowej sesji Rady Miejskiej. 
Przetarg na trzecim sektorze nie został jeszcze rozstrzygnięty, co przedłuŜa oszacowanie 
wysokości powyŜszej obniŜki. Nadmienił, Ŝe na sektorze pierwszym przetarg wygrało 
Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej w Suwałkach, natomiast na drugim firma  
Eko Jeleniewo. Prezydent Miasta powołał zespół, który zajmie się opracowaniem propozycji 
zmian do systemu gospodarki śmieciowej. W skład powyŜszego zespołu wchodzą radni, 
przewodniczący Komisji Rady Miejskiej opiniujących uchwały Rady Miejskiej w Suwałkach 
regulujące zasady gospodarowania odpadami komunalnymi w naszym mieście 
 

Nie było innych głosów w dyskusji, w związku z tym po wyczerpaniu porządku, 
Przewodniczący podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie.  
 
Na tym protokół zakończono. 
 

Przewodniczący Komisji 
Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Suwałkach 
 

Tadeusz F. Zamaro 
Protokołowała: 
GraŜyna Herbaczewska 
 

Kierownik Biura Rady Miejskiej  
Urzędu Miejskiego w Suwałkach. 


